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Verslag algemene ledenvergadering op donderdag 23 februari 2023 bij Wim Tijbosch  

 

Aanwezig: 4 bestuursleden en 10 leden 

Bericht van verhindering: Erik van Velzen 

 

1. Opening 

 - De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom. 

2. Verslag algemene ledenvergadering 2021 

 - Het verslag wordt goedgekeurd. 

3. Terugblik over 2022 

 - De voorzitter verwijst naar het uitgedeelde activiteitenoverzicht en de inventarislijst. 

 - De voorzitter bedankt de leden van de Kidsclub, de Pensionado’s en iedereen die geholpen heeft om 

er weer mooi verenigingsjaar van te maken. 

4. Financieel verslag over 2022 

 - De voorzitter meldt dat de kascommissie de boeken en bescheiden heeft gecontroleerd en in orde 

bevonden. Op verzoek van de voorzitter bekrachtigt de vergadering de benoeming van Hans 

Zweegman, Regina van Dijk en Frans van Munnen als leden van kascommissie over 2022. 

 - De penningmeester geeft een toelichting op het financieel verslag. Het financieel verslag wordt 

goedgekeurd en de penningmeester wordt decharge verleend. 

5. Benoeming kascommissie voor 2023 

 - De vergadering benoemt Hans Zweegman, Regina van Dijk en Frans van Munnen als leden van de 

kascommissie over 2023. Met ingang van de controle over 2023 treedt een van hen conform de sta-

tuten volgens rooster af. 

6. Bestuurswisseling 

 - Ton van der Lee heeft aangegeven dat hij wegens ziekte zijn bestuurslidmaatschap helaas moet be-

eindigen. De voorzitter bedankt Ton voor zijn inzet als bestuurslid over de afgelopen jaren. 

 - De voorzitter geeft aan dat Harm Meijer zich beschikbaar heeft gesteld als voorzitter. Nadat Harm 

zich heeft voorgesteld, wordt hij bij acclamatie benoemd en neemt hij het voorzitterschap van de 

vergadering over. 

7. Begroting 2023 

 - De voorzitter geeft een toelichting. De begroting wordt goedgekeurd. 

8.  Activiteiten en belangenbehartiging in 2023 

 - De voorzitter vraagt naar suggesties van de aanwezigen voor activiteiten. Alle aanwezigen stellen in 

ieder geval een kerstborrel ook dit jaar weer op prijs. Daarnaast worden de volgende genoemd: 

rondleiding door de natuurtuin van het Westerpark, architectuurwandeling met het Gilde, verkiezing 

van het mooiste tuintje in de wijk, pubquiz, rondvaart bij het Geertje met gids, activiteit voor de wat 

oudere jongeren, kookworkshop voor jongeren, fietstocht (bijvoorbeeld met Stichting Bijzonder), 

wijnproeverij (bijvoorbeeld door wijkbewoner Laura Tamidi), koffieproeverij, workshop Temperamen-

ten (uit de antroposofie), voorlezen met De Boekfiets. Verder zal de Kidsclub weer allerlei activiteiten 

voor kinderen organiseren 

 - Gesproken wordt over de bestrating, parkeren en verkeer. De secretaris geeft aan dat enkele be-

stuursleden medio vorig jaar met drie medewerkers van de gemeente door de wijk hebben gelopen 

en dat kort geleden is geïnformeerd naar de stand van zaken. De gemeente antwoordde dat het pro-

ject volgens planning loopt. In 2022 is een collegebesluit genomen en een positief raadsbesluit over 
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aanbesteden. Dit jaar wordt onder meer het participatietraject uitgevoerd. De uiteindelijke bestuurlij-

ke besluitvorming zal dit najaar plaatsvinden en de uitvoering in 2024. 

 - Gesproken wordt over de dakpannen. De secretaris geeft aan dat 18 leden hebben aangegeven in-

teresse te hebben in gezamenlijke aanpak. Tevens meldt hij dat een van de bewoners mailde dat hij 

ook lekkage had maar dat na onderzoek bleek dat dit geen gevolg was van poreuze pannen maar 

van een versleten nok slab. Volgens hem zal dat bij veel woningen het geval zijn. 

  Een van de aanwezigen gaf aan eerder advies te hebben gevraagd bij een deskundige van Huur-

man. Volgens hem zijn er geen algemene uitspraken te doen over de levensduur van de dakpannen. 

De levensduur kan per woning sterk verschillen. Het hangt bijvoorbeeld af van de ligging van de wo-

ning t.o.v. de windrichting etc. Het zal overigens lastig zijn om het project gezamenlijk uit te voeren 

omdat er allerlei specifieke omstandigheden zijn (wel of geen zonnepanelen, wel of geen open haard 

kanaal e.d.). Afgesproken wordt om op korte termijn een informatieavond voor alle leden te organise-

ren waarop zo mogelijk een of meer deskundigen advies kunnen geven. Er zal een commissie in het 

leven worden geroepen om dit voor te bereiden. De secretaris zal een oproep daartoe sturen naar 

degenen die hebben aangegeven interesse te hebben in gezamenlijke aanpak. 

9. W.v.t.t.k., rondvraag en sluiting 

 - Een van de aanwezigen meldt dat er vaak een grote plas water onder de voetgangersbrug staat om-

dat het pad niet goed bestraat is. Zij heeft dit meermaals aan de gemeente gemeld en zij roept be-

woners op om dit in voorkomend geval ook te doen. 

 - Een van de aanwezigen geeft aan dat er nog steeds overal stukjes glasvezel uit de grond steken. 

Het is jammer dat dit niet beter is afgewerkt. 

 - Een van de aanwezigen constateert dat de toestellen van het speeltuintje verdwenen zijn. Zij zal 

daarover contact opnemen met de wijkmanager. 

 - Een van de aanwezigen vraagt naar de stand van zaken rond het gasloos maken van woningen 

i.v.m. de energietransitie. De voorzitter geeft aan dat daar niets over bekend is.  

 - De voorzitter sluit de vergadering rond 21.30 uur. 

 

Wim Tijbosch 

24 februari 2023 


